

مدرسة مريم بنت عمران Maryam Bint Omran School

الخطه الأسبوعية للعام الدراسي 2023-2022 Weekly Plan for the Academic Year

24-10-2022 To 28-10-2022	التاريخ Date	Monday-Friday	اليوم Day
6	المرحلة Grade	Week 9 T1	الأسبوع Week

ملاحظات Remarks	المهمة Assignment	الدرس Lesson	المادة Subject
الاستعداد للإملاء	إنتمام دروس ألف	قصة الطبع يغلي التطبع الجملة وأغراضها	اللغة العربية Arabic
-Complete all open Alef assignments. -Make sure you bring a fully charged laptop. -Read at home for 20 minutes daily. -Extra Practice for MAP English review http://www.prepdog.org/6th/6rp3.htm http://www.prepdog.org/6th/6lp1.htm	6A, 6B, 6F, 6G: Classkick and Easel Assignments 6A Code: XNW7T4 6B Code: BG6SEP 6F Code: JNFERM 6G Code: 8HCNQB 6C, 6D, 6E: -Spelling Test (6): the spelling list is on Classkick. 6C Code: NIF A7L 6D Code: A3P DI5 6E Code: S99 N7E	6A, 6B, 6F, 6G: Alef Lessons: (20-23) Reading Skill: Predicting & Inferring Writing Skill: Brainstorming & Writing Introduction 6C, 6D, 6E: Alef Lessons: (23-24-26) Reading Skill: Predicting & Inferring. Writing Skill: Brainstorming & Writing introduction.	اللغة الإنجليزية English
- Students to bring Math notebook and fully charged laptop. - Practice and do quick revision for all multiplication tables.	Complete Alef lessons 1-12 6B,6G,6F: Google Classroom code: ltcughw 6A Google classroom	Module 4 L3 : Divide multi digits hole numbers page 115 L4 : Divide multi digits decimals page 121	الرياضيات Math

[Type here]	https://classroom.google.com/c/NTQ1MTM1MjA4Nzgxcjc=a3jjael For 6 C, 6D, 6E All PowerPoints are on Alef as assignments, please make sure you download them. Google Classroom code : gfsshj5		
Reminder!!: Continuous Assessment #2 [CA 2] on Tuesday October 25, 2022 Class Codes: 6B: grsfab2 6D: uec6p4c 6F: 4mewry3 Students need to have all materials ready to work. Notebooks and laptops and pencils. <u>For classes 6A, 6C, 6E & 6G</u> Refer google classroom, telegram and alef for the topics continuous assessment 2 (25/10/2022) Topics are Module B Unit 2 lesson 2 plant body as system Lesson 3 Animal body as system	<u>For Classes 6B, 6D and 6F.</u> <u>Periods 1&2:</u> Students will be investigating transport in plants [students are asked to bring a celery, food coloring and plastic cups] <u>Periods 3,4 & 5:</u> Students will be engaged in class discussion, doing activities on Kahoot, e-book and using PowerPoints and completing e-books. [All materials are uploaded to google classroom] <u>For classes 6A, 6C, 6E & 6G</u> Module B Unit 2 lesson 2 plant body as system Lesson 3 Animal body as system. Kindly practice Google forms for revision	<u>Periods 1&2:</u> Module B: Unit 2: Lesson 2: Plant bodies as systems <u>Period 3,4 & 5</u> Module B: Unit 2: Lesson 3: Animal Bodies as System <u>For classes 6A, 6C, 6E & 6G</u> Module E Unit circulation in Earth's Atmosphere Lesson 1: Circulation in Earth's Atmosphere	العلوم Science

[Type here] الامتحان في درس الخريطة - الرجاء التركيز على العمليات الحسابية الرياضية لتحديد فرق التوقيت (خطوط الطول) حيث الزمن بين كل خط طول والاخر يساوي ٤ دقائق وقياس المسافات (دوائر العرض) حيث المسافة بين كل دائره عرض واخرى تساوي ١١١ كم مربع	الامتحان سيكون في درس واحد فقط لانه يحتوي على مهارات متعددة في الدراسات الاجتماعيه درس الخريطة	سيتم مراجعه EDA الصفوف المهارات في الدراسات الجغرافيه سيتم اخذ درس FB الصفوف الاطالس والموسوعات	الدراسات الاجتماعية Social Studies
Wednesday 26/10/2022 الجزء الخامس درس حرمة المسلم + من فرائض الصلاة وسننها ومكروهااتها + الامارات في خدمة العالم	حفظ السورة من 13 الى 23	درس صفات المؤمنين وجزاؤهم (سورة السجدة 13-23)	التربية الإسلامية Islamic
	Internet of Things (IoT) انترنت الأشياء		Technology تقنية المعلومات
			التربية الموسيقية Music
dribbles the ball with both hands during gameplay الرجاء الالتزام بالزي الرياضي اثناء حصة التربية الرياضية /			التربية البدنية P.E
			الفنون البصرية Art
اتبعوا أخبار المدرسة عبر قناة التلغرام https://t.me/MBOSchoolC2 مديرة المدرسة: خديجة الحوسني			

اليوم / التاريخ Day/Date	الاختبار Exam	المادة اللغة العربية Subject
	صفات العمال نحن العمال نتحمل قسوة الأعمال ، ولا نهتم بالرفاهية ، ونعمل بكل فخر وشرف لبناء الوطن ، واستعادة أمجادنا في كل المهن والصناعات ، ونحن ماهرون في الصناعة ، ومتفوقون دائماً في كل الفنون ، وكلما ظهر جديد في الآلات نستفيد منها ونطورها بعزيمة قوية . وفضلنا على البلاد يزداد باستمرار وآثارنا النافعة شاهدة في كل مكان ونحن نعمل بالحديث الشريف " إن الله يحب من أحكم إذا عمل عملاً أن يتقنه	فقرة الإملاء للأسبوع

[Type here]		Math